
JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Pécsvárad Város Képviselő-testületének 2016. június 20-án tartott üléséről. 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal 

Jelen vannak: 

Meghívottak: 

Zádori János polgármester 
Andrics Aliz 
Fűri Ferenc 
László Miklós 
Tóth Györgyi 

Dr. Fenyvesi János jegyző 
képviselők 

Fullér Péter pénzügyi osztályvezető 
Fullér Zoltán a Spartacus Sportkör elnöke 
Takács Andrea if}úsági polgármester 

Zádori János polgármester köszöntette a jelenlévőket. Megállapította, hogy a képviselő
testület öt tagja jelen van, az ülés határozatképes. Javaslatot tett az ülés napirendjére, melyet a 
képviselő-testület vita nélkül elfogadott. 

Napirend: 

1. Beszámoló a Spartacus sportkör 
tevékenységéről 

2. A PIFÖ beszámolója 
3. Döntés önkormányzati kitüntetésekről (zárt 

ülés) 

1.) napirend 
Tájékoztató a Spartacus sportkör tevékenységéről 

Fullér Zoltán, a Spartacus Spotkör elnöke elmondta: 

Előterjesztő 

Fullér Zoltán egyesületi elnök 

Takács Andrea ifjúsági polgármester 
Zádori János polgármester 

Előterjesztő 

Fullér Zoltán egyesületi elnök 

Úgy gondolom, az elmúlt év néhány sportszakmai eredményére és a sportlétesítményeinken 
végzett fejlesztésekre méltán lehetünk büszkék, aktív és sikeres szakmai és csapatmunkát 
tudhatunk magunk mögött, s erről szeretném Önöket tájékoztatni. Nem elfelejtve a ránk váró 
feladatokat. 

Ebben az évben is igyekeztünk minél több fiatalt elérni, hogy vegyenek részt 
sportrendezvényeinken és a helyi utánpótlásból beépíteni őket csapatainkba. Egyesületükben 
több, mint 200-an sportolnak az öt szakosztályban. Hemingway szerint a sport megtanít 
becsületesen győzni vagy emelt fővel veszíteni. A sport tehát mindenre megtanít. Ezt 
különösen a mai fiatalok figyelmébe ajánlom, mert nem könnyű őket megnyerni a sportnak az 
egészséges életmódnak. Az elmúlt időszakban a tömegsport révén már megtudtuk őket 
szólítani. Ezt szeretnénk elérni a versenysport terén is. A Pécsváradi Ifjúsági Önkormányzattal 
együttműködve sikeres és népes sportprogramokat szerveztünk a fiataloknak és az 
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idősebbeknek egyaránt. (Mikulásnapi kondiverseny, Éjszakai asztalitenisz, Teliholdas túra, 
Nyárindító focikupa, Váradfutás, Kerékpártúra). Jelen voltunk a várban rendezett 
egészségnapon április végén, népszerűsítve ezzel a sportot, a mozgást. Segítettünk a Dombay
tavi társadalmi munkánál is, hiszen ez is jó lehetőség lesz majd a nyári sportoláshoz. Részt 
vettünk az általános iskola által szervezet sportnapon és sportprojekt napon is. Nagy 
örömömre szolgált, hogy milyen sok gyerek sportolt és érezte jól magát. A vendégként 
meghívott olimpiai bajnok sportolót pedig igazi példaképként tekintették és fogadták. Minél 
több ilyen rendezvényre lenne szükség, melyek megvalósítását tervezzük is. 

Ősszel ismét a helyi és környékbeli cégek képviselői lettek meghívva egy beszélgetésre a 
várba, a polgármester úr kezdeményezésére. Ennek, illetve az elnökség munkájának 
köszönhetően sikerült összegyűjteni a társasági adó pályázathoz szükséges támogatást. 
Köszönet érte mindenkinek. Nem tudtuk volna sikerre vinni csapatainkat anyagi-pénzügyi 
erőforrások hiányában. Ezúton is megköszönjük az önkormányzattól kapott támogatást, 
hiszen mindenben támogattak bennünket és megmutatták, hogy nagyon fontos számukra is a 
sport. 

Idén sikerült előrébb lépnünk és javítanunk az amúgy is irigylésre méltó sportlétesítményeink, 
sporteszközeink helyzetén. Tovább folytatódtak a fejlesztések. A labdarúgó öltöző 

berendezései, klubhelysége, vizesblokkjai megújultak. Biztonsági korlát cseréje megtörtént. A 
kézilabda eredményjelző beszerzésre került. Utánpótlás szivacskézilabda eszközöket 
megvásároltuk. Konditerem felújítását elvégeztük és a szükséges eszközök beszerzésre 
kerültek. Új a sportolókat szállító buszt nyertünk pályázaton. További fejlesztések várhatóak. 
(Országos Tornaterem Felújítási Program, Sportcsarnok öltözők felújítása, Labdarúgó öltöző 
nyílászárócsere). Minden feltétel adott a minőségi sporthoz. A többi már csak a sportolóinkon 
múlik. Köszönet a városüzemeltetés munkatársainak a sportlétesítményeink karbantartási 
munkáihoz nyújtott segítségért. 

Úgy gondolom, elindult egy folyamat melynek aktív résztvevői vagyunk. Egy folyamat mely a 
fiatalok számára számtalan lehetőséget rejt. Bízunk abban, hogy munkánk is hozzájárul majd 
ahhoz, hogy minél többen sportolnak és maradnak egészségesek, mert ez az igazi célunk. 
Köszönjük szurkolóinknak a bíztatást és a támogatást. Hajrá Várad! 

Ezek után részletes tájékoztatást adott az egyes szakosztályok működéséről. 

A képviselő-testület egyhangú szavazással az alábbi határozatot hozta: 

37/2016. (Vl.20.) számú határozat 

Pécsvárad Város Képviselő-testülete a Pécsváradi Spartacus Sportkör beszámolóját 2015. évi 
tevékenységéről jóváhagyja. 

Határidő: azonnal 
Felelős : polgármester 
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2.) napirend Előterjesztő 

A PIFÖ beszámolója Takács Andrea ifjúsági polgármester 

Takács Andrea ifjúsági polgármester elmondta: A Pécsváradi Ifjúsági Önkormányzat 
immáron több, mint 15 éve működő ifjúsági szervezet. Számos alkalommal volt lehetősége 
megmutatni, hogy szeretne, valamint tud is a város életében nagyobb szerepet vállalni, akár 
kulturális élet terén, akár más szervezet felé való segítségnyújtásban. A PIFÖ minden évben 
ötszázezer forintot kap az önkormányzattól, melyet felnőtt segítőnk/ifjúsági referensünk, 
László Miklós számos pályázati lehetőséggel egészíti ki. Így van lehetőségünk 5 nagyobb 
rendezvénnyel büszkélkedhetnünk. Ezek az Ifjúsági fesztivál, az ifjúsági tábor a Dombay 
tónál, a Szüreti fesztivál, a Dombay Sound valamint a Szilveszteri bál. 

Jelenleg, 2016-ban a PIFÖ 9 tagból áll, egy polgármester és 8 képviselő (10 személlyel 
kezdtük 2014-ben, de szankcionálás végett egyik képviselő társunktól el kellett búcsúznunk). 
Tagok név szerint: Jéhn Márk, Weigert Klaudia, Weisz Gábor, Lembach Zoltán, Brandt 
Bálint, Szendrői Bence, Kopa Marcell, valamint Takács Andrea. 

A képviselőkön kívül a rendezvényeink szervezésében, valamint lebonyolításában a 
külsős segítők vesznek részt, valamint számos alkalommal kapunk a művelődési háztól és az 
önkormányzattól segítséget. 

Ezek után tájékoztatást adott az elmúlt évi programokról. 

A képviselő-testület egyhangú szavazással az alábbi határozatot hozta: 

38/2016. <VI.20.) számú határozat 

Pécsvárad Város Képviselő-testülete a Pécsváradi Ifjúsági Önkormányzat beszámolóját 2015. 
évi tevékenységéről jóváhagyja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester az ülést berekesztette. 

K.m.f 


